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Geachte heer Van Groos, 
 
 
Onlangs heeft u, op grond van artikel 47 van het reglement van orde, een aantal vragen 
gesteld met betrekking tot het “beschikbaar stellen van afvalzakken”. In antwoord op uw 
vragen berichten wij u puntsgewijs onderstaande antwoorden, onder herhaling van uw 
vraagstelling. 
 
Vraag 1 
kunt u aangeven wat de status van deze brief is, aangezien uit de besluitenlijst van 18 

september  noch van 25 september blijkt dat deze door het college is vastgesteld? 

 Deze brief is in de vergadering van 25 september tijdens het vaststellen van de 
besluitenlijst van 18 september door het college vastgesteld. 
 
Vraag 2 

Kunt u uitleggen waarom u het niet nodig acht om deze wijziging te vermelden? 

 Wij hebben er voor gekozen om u te informeren middels raadsinformatiebrief 
49/18 d.d. van 20 september 2018. De brief is  verzonden om u te informeren op grond 
van de actieve informatieplicht van het college. 
 
Vraag 3 

Waarom heeft u deze informatie niet opgenomen in de raadsinformatiebrief noch in het 

raadsvoorstel. 

 Het college heeft in haar openbaar collegebesluit d.d. 18 september jl. besloten 
om de kosten voor de aanschaf te dekken uit de Voorziening Afvalstoffenheffing. 
Voorzieningen behoren tot het vreemd vermogen van de gemeente. Zij zijn gevormd ten 
laste van het resultaat of ten laste van middelen van derden. Tot die laatste categorie 
behoren de ten laste van rioolrechten en ten laste van afvalstoffenheffing gevormde 
voorzieningen. Aan voorzieningen kan geen andere bestemming worden gegeven dan 
waarvoor derden de middelen hebben geleverd. In dit geval de inzameling en verwerking 
van huishoudelijk afval. De raad heeft niet de mogelijkheid die bestemming te wijzigen.  
Er is geen keuze voor de raad. Het college kan daarmee beschikken over de voorziening 
afvalstoffenheffing ter dekking van uitgaven, voor zover die uitgaven passen bij het doel 
waarvoor de middelen zijn gespaard. De aanschaf van de afvalzakken voldoet hieraan.  
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Vraag 4 

Wanneer had u gedacht deze kosten voor ons inzichtelijk te maken, nu ze niet in het 

raadsvoorstel Belastingverordening worden opgenomen? 

 De afvalzakken worden voorlopig voor één jaar kosteloos beschikbaar gesteld. Wij 
kunnen pas eind volgend jaar de kosten inzichtelijk maken. Eind volgend jaar beschikken 
wij over ervaringscijfers en kunnen wij de balans opmaken.  
In de begroting 2021 zullen de kosten dan ook worden opgenomen in begroting, zodat ze 
niet meer uit de voorziening hoeven te worden gefinancierd.  
 
Vraag 5 

Op welk moment zou de raad een expliciet besluit moeten nemen over de dekking? 

 Bij de begrotingsbehandeling 2021. Wellicht komen we hier al in het voorjaar- of 
najaarsbericht 2020 op terug, omdat we dan over ervaringscijfers beschikken. 
 

Vraag 6 
Hebt u zich gerealiseerd dat het gratis aanbieden van de afvalzakken leidt tot structurele 
kosten, terwijl een voorziening incidentele middelen bevat? 

 Ja. Vandaar dat de afvalzakken voorlopig op basis van proef voor een jaar 
beschikbaar worden gesteld. 
 
Vraag 7 

Kunt u specificeren hoe u tot het bedrag van €50.000, uitgaande van circa 20.000 

adressen gaat het om €2,50 per adres bent gekomen? 

 Het is moeilijk in te schatten om de kosten te berekenen vandaar wij het eerste 
jaar de kosten ook niet in de begroting hebben opgenomen en voor hebben gekozen om 
de zakken uit de voorziening te financieren. Over een jaar kan de balans worden 
opgemaakt en kunnen wij een onderbouwd bedrag in de begroting opnemen. 
 
Vraag 8 

Deelt u deze conclusie? 

 Nee, de voorziening is toereikend om de aanschaf van de afvalzakken te 
financieren. Ook hebben wij een lagere aanschafprijs kunnen realiseren omdat geen Btw-
afdracht plaats hoeft te vinden. Tevens hebben de inwoners voor de eerste 
weken/maanden van 2019 nog een voorraad afvalzakken. 
 

Vraag 9 

Hoe denkt u te voorkomen dat inwoners van Waalwijk zonder te betalen elders PMD-

zakken meenemen, die moeten worden opgebracht door de inwoners van de gemeente. 

 Dit is niet te voorkomen en ook nauwelijks te controleren. Het kan dus voorkomen 
dat inwoners uit de gemeente Waalwijk afvalzakken meenemen uit naburige gemeenten 
en omgekeerd. Wij sluiten dus ook niet uit dat dit de afgelopen jaren heeft 
plaatsgevonden. 
 
Vraag 10 

Maar wat is er mis om voor de transparante zakken de kostprijs te vragen? Niet zo lang 

geleden moest het luiermateriaal in de restafvalcontainer worden gegooid tegen een 

tarief van meer dan € 0,20 per kilo? 

 Onze nieuwe verwerker eist dat van af het begin de luiers en 
incontinentiemateriaal worden aangeboden in de speciale afvalzakken. Als de luiers in 
een andere zak wordt aangeboden dan keurt de verwerker de vracht af. Het afkeuren 
van een aangeleverde vracht leidt tot heel veel extra kosten. De aangeleverde partij 
luiers moet door de ontdoener worden teruggenomen en elders ter verwerking worden 
aangeboden. Uit deze activiteiten vloeien extra kosten en dat willen wij voorkomen door 
de afvalzak te verspreiden zonder daarvoor de kostprijs in rekening te brengen. 
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Wij hebben ervaren dat bij het wisselen van een afvalzak voor plastic verpakkingsafval 
naar pmd-afval heel lang nog de verkeerde afvalzak is gebruikt.  
 
Vraag 11 

Waarom bent u niet gelijk met een integraal plan voor de tweede fase van het 

grondstoffenbeleidsplan gekomen? 

 Het college werkt momenteel aan een plan en uitwerking van fase II van het 
grondstoffenbeleidsplan. Door de gemeenteraadsverkiezingen in maart dit jaar is het 
opstellen van een integraal plan voor de tweede fase van het grondstoffenbeleidsplan 
uitgesteld. 
 
Vraag 12 

Aan welke maatregelen denkt u om aan de landelijke normen te kunnen voldoen? 

 Momenteel werken wij aan de uitwerking van een aantal varianten en de 
financiering hiervan. Op een later moment wordt de raad geïnformeerd en gevraagd om 
besluitvorming. 
 
Vraag 13 

Wanneer legt u hiervoor een voorstel ter besluitvorming aan de gemeenteraad? 

 Als de uitwerking van de verschillende varianten is afgerond wordt het e.a. 
ingepland op de termijnagenda van de gemeenteraad. Helaas is het nog niet mogelijk 
om nu al concrete data te noemen. 
 
Vraag 14 

Heeft u al zicht op de omvang van de investeringen en voor welk deel hiervan ook kan 

worden geput uit de voorziening afvalstoffenheffing? 

Hier hebben we nog geen zicht op.  
  
Met bovenstaande antwoorden menen wij uw vragen voldoende te hebben beantwoord. 
 
 
Hoogachtend, 
HET COLLEGE VAN WAALWIJK, 
de secretaris, 
 
 
 
J.H. Lagendijk 

de burgemeester, 
 
 
 
drs. A.M.P. Kleijngeld 
 
 

 
 
 
 


